

For further information about our products and/or instructions (operating instructions), visit our website!



Email: support@etzinger-ag.com
Phone +423 375 8383
www.etzinger-ag.com



SAFETY INSTRUCTIONS

The device is built according to the latest technology. Nevertheless, there are remaining risks.

In order to avoid dangers and/or accidents, the safety instructions listed below must be observed and adhered to.

Keep the safety instructions in an easily accessible place so that anyone who operates the device can refer to them at any time.

- Only operate the coffee grinder with alternating current and the correct voltage.
- After unpacking, check whether the mains voltage (volts) and the device voltage match according to the label on the base of the grinder.
- This coffee grinder may only be used for its intended purpose - the grinding of whole, roasted coffee beans.
- Clean the coffee grinder and its housing with a dry or slightly damp cloth.
- Never immerse the coffee grinder, its plug or the cable in water or other liquids.
- Never operate the coffee grinder barefoot or with wet hands.
- The coffee grinder and its power cord must be kept away from children under 8 years and animals.
- Never operate the coffee grinder with a damaged cord or plug.
- Regularly inspect your grinder and check for damages.
- If the power cable is damaged, it must be replaced by the manufacturer, the service agent (Dealer) or a similarly qualified specialist to avoid a hazard.
- Never leave the coffee grinder unattended during grinding/operation (START).
- Children aged 8 and over and people with reduced physical, sensory and/or mental abilities and/or people with a lack of experience and knowledge in handling this coffee grinder may only use it under the supervision of qualified personnel and with sufficient understanding of the possible dangers.
- Cleaning the coffee grinder must not be carried out by children without supervision from qualified persons.
- Maintenance and repairs may only be carried out by the manufacturer, the authorized dealer or an appropriately qualified specialist.
- Always unplug the coffee grinder before assembly, disassembly, repairs and/or cleaning. To do this, pull the power plug out of the socket. Never pull the power cord.

DISCLAIMER of Liability

Etzinger Engineering & Etzinger AG are not liable for injuries and damage resulting from non-observance of the safety instructions and/or if the grinder is used other than for its intended purpose, the grinding of whole coffee beans. We assume no guarantee or liability for damages and injuries caused by improper use, modifications and/or changes to the coffee grinder.

Für weiterführende Informationen zu unseren Produkten und/oder detailliertere Instruktionen (Betriebsanleitung), besuchen Sie unsere Website!



Email: support@etzinger-ag.com
Tel. +423 375 8383
www.etzinger-ag.com



SICHERHEITSHINWEISE

Das Gerät ist nach dem neuesten Stand der Technik gebaut. Dennoch gibt es Restgefahren.

Um Gefahren und/oder Unfälle zu vermeiden, müssen die nachfolgend angeführten Sicherheitshinweise beachtet und eingehalten werden.

Bewahren Sie die Sicherheitshinweise an einem leicht zugänglichen Ort auf, sodass jeder, der das Gerät bedient, jederzeit darauf zurückgreifen kann.

- Betreiben Sie die Kaffeemühle nur mit Wechselstrom und der korrekten Voltspannung.
- Kontrollieren Sie nach dem Auspacken, ob Netzspannung (Volt) und Gerätespannung gemäss Typenschild übereinstimmen.
- Diese Kaffeemühle darf nur für den dafür vorgesehenen Zweck - das Mahlen von ganzen, gerösteten Kaffeebohnen - eingesetzt werden.
- Reinigen Sie die Kaffeemühle lediglich mit einem trockenen oder leicht feuchten Tuch.
- Tauchen Sie die Kaffeemühle, ihren Stecker oder das Kabel nie in Wasser oder andere Flüssigkeiten.
- Bedienen Sie die Kaffeemühle nie barfuss oder mit nassen Händen.
- Die Kaffeemühle und ihr Netzkabel sind von Kindern unter 8 Jahren und Tieren fernzuhalten.
- Betreiben Sie die Kaffeemühle nie, wenn das Kabel beschädigt ist.
- Kontrollieren Sie die Kaffeemühle regelmässig auf Beschädigungen.
- Bei Beschädigung des Stromkabels muss dieses vom Hersteller, dem Händler oder einem entsprechend qualifizierten Fachmann ausgetauscht werden.
- Lassen Sie die Kaffeemühle während des Betriebes (START) nie unbeaufsichtigt.
- Kinder ab 8 Jahren und Personen mit verminderten physischen, sensorischen und/oder mentalen Fähigkeiten und/oder Personen mit mangelnder Erfahrung und Kenntnis im Umgang mit dieser Kaffeemühle dürfen diese ausschliesslich unter Aufsicht durch qualifiziertes Personal und bei ausreichendem Verständnis der möglichen Gefahren bedienen.
- Die Reinigung der Kaffeemühle darf nicht von Kindern ohne Aufsicht durch dafür qualifizierte Personen durchgeführt werden.
- Wartung und Reparaturen dürfen nur vom Hersteller, dem beauftragten Händler oder einem entsprechend qualifizierten Fachmann durchgeführt werden.
- Trennen Sie die Kaffeemühle vor dem Zusammenbau, der Demontage, für Reparaturen und/oder für die Reinigung immer vom Stromnetz. Ziehen Sie dafür den Netzstecker aus der Steckdose. Ziehen Sie nie am Netzkabel.

HAFTUNGSAUSSCHLUSS

Etzinger Engineering & Etzinger AG haften nicht für Verletzungen und Schäden infolge Nichtbeachtung der Sicherheitshinweise. Wir übernehmen keinerlei Garantie oder Haftung für Schäden und Verletzungen, die durch unsachgemässen Gebrauch, Umbauten und/oder Veränderungen an der Kaffeemühle entstanden sind.